
Protokoll styrelsemöte BNÖ den 8/11 kl 17:00-19:00 Regeringsgatan 93.
Närvarande: Jörgen Bodner, Gunilla Rosbro, Ulla Andersson och Curt Allerberg.

§ 1. Godkännande av dagordning.

§ 2. Föregående protokoll läses och lägges till handlingar. 

§ 3. Rundan och rapporter. CA förklarar att frågan om Braskväll med fackeltåg får betraktas som 
nedlagd p.g.a. brist på intresse för deltagande och ingående i arbetsgrupp kring projektet.

§ 4. Ekonomirapport. Ekonomin bedöms vara god. Frågor ställs om medlemsantal och 
medlemsavgift, om den skall vara oförändrad eller höjas. % frågan mellan arbetsgruppsbudgetar 
och föreningen i övrigt. Beslöts kalla G.H.som adjungerad till nästa styrelsemöte för förberedande 
och rapportering inför bl.a. årsmötesredovisning.

§ 5. I frågan om ekonomi i förhållandet mellan arbetsgruppers budgetar och föreningens i dess 
helhet; beslöt styrelsen att 5% av nettot av varje projekt ska tillfalla föreningen för täckande av dess 
omkostnader (s.k. overhead). Detta i relation till förslag som ställts av Göran Hemberg på en 
skrivning om ett uttag i storleksordningen 10 %.

Detta beslut bör inte anses prejudicerande utan kan i framtiden tas upp till omprövning i det fall 
ekonomin för BNÖ så skulle kräva.

§ 6. Rapport besök Nynäshamn den 7/10 o 4/11. Kerttu Jokela och Jörgen Bodner besökte  Nynäs 
och berättade och informerade om BNÖs verksamhet och propagerade för medlemskap. Den 4/11 
reste JB, KJ och Pelle Olsson dit igen och berättade spökhistorier. 

§ 7 Världsberättardagen Status.

Ansökningar ska i väg den 15 /11 Kulturförvaltningen.

§ 8. Berättarslam Status. Inget nytt i dagsläget.

§ 9. Hemsidan. En länk på startsidan till användarvänlig manual för hur man navigerar på hemsidan 
och beskrivning av dess möjligheter. Kommer att utarbetas av JB under hösten.

§ 10. Övriga frågor. Nyhetsbrevet diskuterades ( har mött positiv respons.)

§ 11. Nästa möte hålls den 6/12 kl 17:00 samma plats

Vid protokollet: Jörgen Bodner.


